
Z A P I S N I K

sastavljen dana 20.11.2024. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica
Bisag.

Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke
pošte Pozivom KLASA: 601-01/24-01/145, URBROJ: 2186-181-24-1 od 19.11.2024. godine.

Sjednici su prisutni svi članovi Upravnog vijeća:
1. Stjepan Šafran, predsjednik,
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica,
3. Marko Futač, voditelj zapisnika,
4. Andreja Podoljnjak.

Na sjednici  nisu prisutni  vijećnica  Tamara Malunac i  ravnateljica  Martina Hrupec,
koje su opravdale svoj izostanak.

Predsjednik  Upravnog  vijeća  Stjepan  Šafran  otvara  sjednicu,  konstatira  da  postoji
kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red:

D N E V N I   R E D

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća,
2. Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2025. godinu i projekcija plana za

2026. i 2027. godinu,
3. Ostala pitanja i prijedlozi.

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.

Toč. 1)
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća

Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 07.11.2024. godine.
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 07.11.2024. godine na glasanje.

ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 07.11.2024. godine
je prihvaćen jednoglasno.

Toč. 2)
Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2025. godinu

i projekcija plana za 2026. i 2027. godinu

Predsjednik ukratko obrazlaže prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu. Glavni
prihodi su participacije od roditelja i drugih općina i gradova u iznosu od 130 tisuća eura te
prihodi od Općine Breznica u iznosu od 220 tisuća eura (što uključuje i 90 tisuća eura od
sredstava za fiskalnu održivost vrtića). Glavni rashodi su rashodi za plaće i prehranu djece. U
projekcijama  za  2026.  planirani  su  veći  iznosi,  jer  se  planiraju  i  rashodi  za  rad  novog
područnog vrtića u Breznici. 

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda.



Vijećnica  Andreja  Podoljnjak  postavlja  pitanje  o  datumu  otvaranja  novog  vrtića.
Predsjednik potvrđuje da je planirani datum početka rada novog vrtića 01.01.2026. godine.
Objašnjava da projekt kasni jer se odužio postupak nabave za radove na izgradnji. Radovi su
sada započeli, a rok za završetak je 12 mjeseci. Smatra da je odabran dobar izvođač radova i
nada se da će vrtić biti završen i ranije, ali i nakon toga će biti potrebno ishoditi uporabnu
dozvolu i  obaviti  registraciju  objekta.  Sljedeće godine će biti  potrebno provesti  i  posebnu
nabavu za opremu vrtića. Dodaje da će u novom vrtiću biti dovoljno mjesta za svu djecu koja
su sada na čekanju, a najveći problem će biti naći odgojitelje za novi vrtić.

Nema drugih pitanja ili primjedbi u vezi ove točke dnevnog reda pa predsjednik daje
prijedlog Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2025. godinu i projekciju plana
za 2026. i 2027. godinu na glasanje.

ZAKLJUČAK: Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2025. godinu i
projekcija plana za 2026. i 2027. godinu prihvaćeni su jednoglasno.

Toč. 3)
Ostala pitanja i prijedlozi

Predsjednik podsjeća Vijeće na sutrašnju svečanost polaganja kamena temeljca za novi
područni  vrtić  u  Breznici.  Načelnik  će  položiti  povelju  koja  će  se  zabetonirati  u  temelje
zgrade, a župnik Župe Breznički Hum će blagosloviti radove. Među pozvanim gostima neće
biti predstavnika Ministarstva znanosti, obrazovanja i mladih.

Dovršeno u 19:00 sati.

Voditelj zapisnika     Predsjednik
    Marko Futač Upravnog vijeća

  Stjepan Šafran


